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ZÁPIS 
z 1. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 26. 11. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání 16:00 hod. 
 
 
 
 
Přítomno:  18 
Omluveni:  3 – MUDr. KUČEROVÁ Hana, Ing. ŠLAPANSKÝ František, TKANÁ Pavlína 

Přišli později: 0 

Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, Ing. VAŘINA Pavel 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. LANG Petr, Ing. PROCHÁZKA Martin 

Návrhová komise:  Bc. DOUBEK Radovan, Ing. JELÍNEK Milan, MAKOVICKÝ Tomáš, ŠTOLPO-
VÁ Marie 
 

   
                                                              

1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚŘO-
VATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   

 
 
 
1. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 18 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, 
pro přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvila MUDr. Kučerová, paní Tkaná a 
Ing. Šlapanský.  
Program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, případně zde 
na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Má někdo další doplnění k programu? Není tomu 
tak, zahajuji tedy hlasování o dnešním programu.  

 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
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OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  Mgr. LANG Petr, Ing. PROCHÁZKA Martin 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, 
Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 1 – LANG Petr, Mgr.  
 
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Bc. DOUBEK Radovan, Ing. JELÍNEK Milan, MAKO-
VICKÝ Tomáš, ŠTOLPOVÁ Marie 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, 
Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA La-
dislav MUDr., LANG Petr, Mgr., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 2 – DOUBEK Radovan, Bc., MAKOVICKÝ Tomáš  
 
 
Starosta – zápis z  jednání ustavujícího a minulého Zastupitelstva byl řádně ověřen, nebyly k němu 
vzneseny připomínky a je tedy připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní 
k vlastnímu jednání. Nejprve bych rád poděkoval panu tajemníkovi a jeho týmu za přípravu notebooků, 
které máte k dispozici k výkonu své práce. Předpokladem je, že Vám všechny materiály budeme posílat 
v e-mailové poště. Obdobně se bude jednat i o materiály na jednání Rady města. Budou Vám zasílány 
všechny zápisy z jednání výborů a komisí. Pokud by někdo vyžadoval materiály v písemné podobě, tak 
ho poprosím, aby se poté domluvil s paní Nahodilovou, asistentkou. Předpokládám, že všichni již umí-
me s počítačem pracovat, takže by to neměl být až zas takový problém. Dále jste všichni obdrželi do-
kument, který se jmenuje Osvědčení o zvolení členem Zastupitelstva. To si uložte do svého vlastního, 
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domácího archivu. V této chvíli na každém Zastupitelstvu, informuji nové zastupitele, budou vždy pří-
tomni z pracovníků Městského úřadu vedoucí odborů a samozřejmě tajemník Městského úřadu a budou 
také přítomni ředitelé příspěvkových organizací, a to Služeb města Moravský Krumlov (dále jen 
SmMK) a měl by být přítomen i ředitel Městského kulturního střediska (dále jen MěKS), a velitel Poli-
cie. Dneska se omluvil pan ředitel MěKS Švéda, který je na předávání cen z Loutkového festivalu na 
jaderné elektrárně Dukovany, velitel Fráňa je na pracovní neschopnosti a pan ředitel Čemerka je příto-
men. Jsou přítomní i vedoucí odborů z Městského úřadu, myslím si, že není třeba je představovat, neb 
všechny znáte. Pokud ne, tak se zcela jistě rádi seznámíte. Pokud bude nutno přizvat nějakého jiného 
pracovníka z Městského úřadu k projednávání bodu na Zastupitelstvu města nebo Vy budete vyžadovat 
jejich přítomnost, tak není problém, abychom se domluvili. Pouze Vás poprosím o jednu věc, abych tuto 
informaci měl nejpozději v pondělí v poledne nebo 4 hodiny před konáním Zastupitelstva, tak abychom 
se mohli domluvit na přítomnosti daného pracovníka.  
 
 
 
2. Jednací řád Zastupitelstva města a zřízení výboru Zastupitelstva města Moravský Krumlov – 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – Jednací řád jste dostali všichni k dispozici a předpokládám, že jste se s ním všichni seznámi-
li. Jednací řád vychází ze zkušeností, které toto Zastupitelstvo během 8 leté doby zpátky nabylo a řídilo 
se tímto Jednacím řádem, nebyl v tom žádný významný problém. Upozorňuji na dvě skutečnosti. První 
– občané se mohou vyjádřit ke každému projednávanému bodu. Zároveň je zvyklostí ve městě Morav-
ský Krumlov, že se vyjadřují v bodu Interpelace nebo v bodu Diskuze, s tím, že zastupitel se vyjadřuje 
jako první. Pokud skončí Interpelace nebo Diskuze, tak je následně dávána možnost občanům 
k vyjadřování. Samozřejmě pokud se jich bude bod týkat, tak k tomu danému bodu mohou promluvit. 
Projednávané Diskuze jsou časově omezené k jednotlivým bodům. Zastupitele upozorňuji na to, že kaž-
dý má právo se k projednávanému bodu do diskuze přihlásit a to poté, co bude přednesena důvodová 
zpráva. Po té vyhlásím, pokud má někdo připomínky nebo hlásí se někdo do rozpravy. V té chvíli se 
přihlásí 5, 7, 9 ruk a v pořadí v kterém to zhlédnu, zaznamenám a budete jednotlivě vyvoláváni. Ná-
sledně má každý právo technické poznámky a měl by mít časově omezený limit. Zatím, během 8 letého 
působení zpět, nebylo nutno takovým to striktním způsobem dané body nějak korigovat. Pokud bude 
nutno k tomu přistoupit, tak budu vždycky apelovat na projednávaný Jednací řád nebo na schválený 
Jednací řád. Nyní se táži, zda má někdo nějaké doplnění, zásadní připomínku k Jednacímu řádu? Bc. 
DOUBEK Radovan – já bych měl dotaz, co se týče. Teď zrovna nevím, v kterém to je článku. Když 
jsem si to pročítal, tak zásadní věcí nebo respektive hlasování o základních zásadních věcech, že bude 
zapisováno. Kdo určuje, která věc je zásadní? Starosta – zapisují se všechny věci a všechna hlasování. 
Bc. DOUBEK Radovan – tedy konkrétně jmenovitě, kdo a jak hlasoval. Starosta – ano. Zapisuje se 
všechno. V jednání Zastupitelstva města se zapisuje všechno. Je to na určitý právní rozbor, protože třeba 
v jednání Rady města v hlavním městě Prahy nezapisuje, kdo jak hlasoval, ale je rozdíl mezi jednání 
Rady města a jednáním Zastupitelstva města. V městě Moravský Krumlov je zvykem zveřejňovat veš-
keré hlasování, a kdo jak hlasoval. Zatím s tím nebyl žádný problém.  

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Jednací řád Zastupitelstva města v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 
Starosta – Zastupitelstvo města by mělo zřídit dva výbory, které ze zřizují ze zákona o obcích – 
Kontrolní výbor a Finanční výbor, protože je zřizujeme ze zákona, tak o jejich zřízení nehlasujeme. 
Budeme hlasovat pouze o členech těchto výborů. Následně navrhujeme, aby byl zřízen Výbor pro 
výchovu  a vzdělávání, Osadní výbor Polánka, Osadní výbor Rokytná a Redakční rada MK novin. 
Město Moravský Krumlov by tedy zřídilo 6 výborů Zastupitelstva města Moravský Krumlov. Jsou to 
výbory, které se osvědčily a které běžně zřizujeme. Rada města zřídí na svém jednání komise – 
Bytovou, zdravotní a sociální, Komisi pro rozdělování dotací z VFP, Komisi pro regeneraci památkové 
zóny, Komisi investiční a Komisi prevence, rizikového chování a kriminality. Vzhledem k tomu, že 
komise jako svůj poradní orgán zřizuje Rada města, tak jste o nich v této chvíli informování. V této 
chvíli se bavíme pouze o výborech. Má někdo doplňující návrh ke zřizování těchto komisí? Chce ještě 
zřídit nějaký jiný výbor nebo považuje některý výbor za nadbytečný? Nevidím přihlášku, takže končím 
rozpravu.  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města zřizuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. l) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění 
pozdějších předpisů tyto výbory: Finanční výbor, Kontrolní výbor, Výbor pro výchovu a 
vzdělávání, Osadní výbor Polánka, Osadní výbor Rokytná a Redakční rada MK novin.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
  
 
Starosta – tím, že jste tento materiál měli dopředu, tak někteří zástupci politických stran navrhli členy 
do jednotlivých komisí. Přečtu nyní návrhy které mám a pokud pak bude někdo chtít doplnit do výboru 
své kandidáty, tak s tím není žádný problém a doplníme je. V této chvíli bych nestanovoval počet členů 
v jednotlivých výborech, ale právě naopak, pokud někdo chce pracovat pro blaho a rozvoj města 
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Moravský Krumlov nechal bych všem prostor. Počet členů bych stanovil, až podle toho, kolik tam bude 
lidí. Pokud byste s tímto, takto souhlasili. Pouze Kontrolní a Finanční výbor by měl být lichý? Pokud 
budou sudé  u výborů, které si zřizujeme je to na našem rozhodnutí. Do Kontrolního výboru jsou 
nahlášena, dovolím si číst bez titulů, pan Horák, pak Karas, pan František Šlapanský, paní Vlasta 
Kocandová a pan Petr Hrdlička. Do Finančního výboru jsou v této chvíli navržení pan Makovický 
Tomáš, pan Lang Vladimír, pan Striegler Tomáš, paní Vlasta Kocandová, pan Ing. Vlasta Kocanda. Do 
Osadního výboru v Polánce paní Katka Březinová, pan Vespalec, pan David Válka a pan Petr Doubek. 
Do Osadního výboru v Rokytné pan Hlaváč, pan Chvátal, pan Šlapanský, pan Kraus, paní Ing. 
Dobešová. Do Redakční rady MK novin pan Miloš Plachý, paní Libuše Wiederová, paní Lucie 
Krausová a paní Květoslava Kotková. Do Výboru pro výchovy a vzdělávání jsou navrženi v této 
chvíli paní Oliwinská, pan Košíček, paní Karasová, paní Konradová, pan Kocanda, paní Kotková. 
Vezmu všechny výbory ještě jednou a poprosím o návrhy na doplnění. 
V této chvíli Kontrolní výbor je ze zákona povinný. Jsou navrženi – pan Michal Horák, Radek Karas, 
Ing. Šlapanský, paní Vlasta Kocandová a pan Petr Hrdlička. Má někdo další doplnění? Ing. 
PROCHÁZKA Martin – navrhuji pana Pavla Procházku. MUDr. KUČERA Ladislav – do 
Kontrolního a Finančního výboru bychom chtěli doplnit pana Mgr. Langa. HORÁK Michal, DiS. – já 
bych zdovolení do Kontrolní výboru místo sebe navrhl pana Reného Loubka. Jeslti s tím bude souhlasit, 
tak jak mi slíbil. Starosta – v této chvíli jsou tyto návrhy. Má ještě někdo další doplnění? Nechám tedy 
hlasovat.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Kontrolního výboru Zastupitelstva města tyto členy: René Loubek, Mgr. Petr 
Lang, Mgr. Radek Karas, Vlasta Kocandová, Petr Hrdlička, Pavel Procházka a Ing. František 
Šlapanský. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 

 
Starosta – Finanční výbor - v této chvíli jsou navrženi pan Tomáš Makovický, pan Lang Vladimír, pan 
Striegler Tomáš, paní Vlasta Kocandová, pan Ing. Vlasta Kocanda, pan Petr Lang. Má někdo další do-
plnění? Ing. PROCHÁZKA Martin – my bychom chtěli Jan Novotný. Starosta – jenom se táži býva-
lého předsedy? Mgr. Jan Košíček – myslím, že toho má bývalý předseda, až až. Starosta – v této chví-
li je výbor 7 členný.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Finančního výboru Zastupitelstva města tyto členy: Mgr. Petr Lang, Mgr. 
Tomáš Striegler, Ing. Jan Novotný, Ing. Vlastimil Kocanda, Tomáš Makovický, Ing. Vladimír 
Lang a Vlasta Kocandová.  
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – Osadního výbor Polánka paní Katka Březinová, pan Vespalec, pan David Válka a pan Petr 
Doubek. Předpokládám, že i pan Martin Procházka. Ing. PROCHÁZKA Martin – mám pouze doplně-
ní. Navrhujeme Jaroslav Rotter, Jan Štěpanovský, Robert Vejvalka, Aleš Friedrich, Blažena Dobešová a 
už jenom poslední Radim Hurt. Starosta – má někdo další doplnění? 

 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Osadního výbor Polánka tyto členy: paní Katka Březinová, Ing. Radek Ve-
spalec, David Válka, Petr Doubek, Jaroslav Rotter, Jan Štěpanovský, Robert Vejvalka, Ing. Aleš 
Friedrich, Blažena Dobešová, Radim Hurt. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Starosta – Osadního výbor v Rokytné. V této chvíli jsou navrženi pan František Hlaváč, pan František 
Chvátal, pan František Šlapanský, pan Kraus, paní Ing. Dobešová. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – doplňuji 
pan Bc. Jeřábek, aby nás bylo aspoň 7, když vidím Polánku. Potom Mgr. Iveta Kovaříková a Martina 
Chudobová. Mělo by nás tam být 7. Chvátala bych vyškrtla, on mi tam nechodí, Františka za Františka. 
Mgr. KOŠÍČEK Jan – pan Chvátal tam chce být. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – on chce být všude, ale 
nikam nechodí. Bc. DOUBEK Radovan – máš tam nějaký tři jména? Že bys je v tom trumfla. Starosta 
– v této chvíli pozor, je to vážná věc. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – 7 lidí, je tam. Starosta – pana Chvát-
la, nominuje ČSSD a ne TOP 09. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – takže ho nemohu vyškrtnout? Starosta – 
nemůžeš. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – jedině, že bych vyškrtla ještě sebe. Starosta – myslím, že to 
takhle necháme. Mgr. LANG Petr – jedině, že bychom hlasovali po jednotlivcích. Starosta – nechal 
bych to na Osadním výboru v Rokytné. Ing. DOBEŠOVÁ Lenka – jestli nevadí 8 kusů? Starosta – 
nevadí.  

 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Osadního výboru Rokytná Zastupitelstva města tyto členy: František Hlaváč, 
Ing. František Šlapanský, Ing. Lenka Dobešová, Bc. Miroslav Jeřábek, Karel Kraus, Mgr. Iveta 
Kovaříková, Martina Chudobová, František Chvátal.  
 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – do Redakční rady MK novin jsou nominováni pan Miloš Plachý, paní Libuše Wiederová, 
paní Lucie Krausová a paní Květoslava Kotková. Má někdo další doplnění? V Redakční radě bude urči-
tě paní Ing. Brücková  a paní Lenka Bílková.  

 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Redakční rady MK novin tyto členy: Miloš Plachý, Libuše Wiederová, Mgr. 
Lucie Krausová, Mgr. Květoslava Kotková.  
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta – posledním výborem je Výboru pro výchovu a vzdělávání a nominováni jsou paní Oliwinská, 
pan Košíček, paní Karasová, paní Konrádová, pan Kocanda, paní Kotková. Prosím o doplnění tohoto 
výboru. Ing. PROCHÁZKA Martin – Libor Kohoutek.  
 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města volí v souladu s § 84 odst. 2 písm. m) zákona č. 128/2000 Sb., ve znění poz-
dějších předpisů do Výboru pro výchovu a vzdělávání tyto členy: Mgr. Michaela Oliwinská, Mgr. 
Jan Košíček, Mgr. Libor Kohoutek, Mgr. Lucie Karasová, Ing. Vlastimil Kocanda, Bc. Jana Kon-
radová, Mgr. Květoslava Kotková. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – pokud by jednotlivé politické subjekty navrhovali doplnění jednotlivých výborů, tak je 
potřeba, aby to projednalo Zastupitelstvo města. Nikdo to nebyl žádný problém. První jednání všech 
výborů bude svoláno na základě stanovení termínu a poprosím, aby se ještě jednou před Vánocemi 
výbory sešly. Finanční výbor již funguje, neb je velmi intenzivně projednáván návrh rozpočtu pro rok 
2019. Na tomto prvním jednání si každý výbor projedná Jednací řád a projedná si návrh na předsedy 
výboru, který bude následně schválen Zastupitelstvem města. V této chvíli nominace na předsedy 
výborů ponecháme. Souhlasíte s takovýmto postupem? Děkuji, a považuji tento bod za projednaný. 
Stačí takto k tomuto, pane tajemníku? Tajemník – jen vyzývám všechny, že si vaše uskupení nebo 
strany budu obtelfonovávat, aby jste mi dali kontakty na vaše nominované lidi. Abychom je měli 
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v databázi adres a mohli  jim dát vědět. Bude to asi složitější, ale tyto informace budeme potřebovat. 
Děkuji. Starosta – všechny výbory jsou ustanoveny a řádně obsazeny členy. První schůzi výborů 
svolám pravděpodobně před Vánocemi na nějakou pravděpodobně středu. Termín Vám sdělím v e-
mailové poště do konce týdne. Tímto považuji tento bod za projednaný.  
 
 
 
3.  Interpelace 

 
 
Starosta – než otevřu rozpravu do interpelací, tak mám některé zásadní informace. Minulý týden ve 
čtvrtek proběhl na Krajském soudě soud ohledně Novosadů a dvou námitek paní Peterkové a druhá 
paní, nevím nyní její jméno, je občankou obce Vnorovy. Rozsudek bude vynesen tento čtvrtek v 11:30 
hodin a bude zveřejněn na elektronické desce Krajského soudu. Náš právní zástupce Mgr. Dohnal 
konstaoval mírný optimismus. Dále proběhlo několik jednání s Apexem, s některými lékaři ohledně 
stanovení nějakého možného nějakého stanovení dalšího postupu, co bude, nebude s Apexem. Donesli 
se nám nějaké informace, které jsme si chtěli ověřit. Minulý týden odešel lékařům, kteří vlastní Apex 
dopis, kde žádáme o schůzku. V této chvíli čekáme na nějakou odezvu, a to do konce týdne. Pokud 
nebude, bude je kontaktovat na vyvolané nějaké další jednání. Pravděpodobně jste zaznamenali 
v médiích minulý týden seminář Občansko-bezpečností komise Jaderné elektrárny Dukovany. Na tomto 
semináři vystoupil premiér Babiš a paní ministryně Nováková, s tím, že slíbili, že budou hlasovat pro 
dostavbu pátého bloku podkud to ČEZ zaplatí. Za nás byl účasten pan místostarosta. V této chvíli není 
jasno, co bude s pátým blokem dále. Účastnil jsem se jednání Energetického třebíčska, kde je navrhován 
nějaký postup směrem k Vládě a k Parlamentu ČR. Dalším bodem je a který bych byl rád, aby tady byl 
zaznamenán je velmi velký úspěch vlaku s protidrogovou tématikou, které naše město zaplatilo velmi 
štědrou částkou 100 000 Kč. Účastnilo se ho na ivančickém nádraží vleká část školských zařízení tzn. 
základní i střední školy z Moravského Krumlova, Ivančic i široká veřejnoust. V rámci tohoto 
protidrogového vlaku byl velmi poutavým způsobem povídán příběh, který by měl v těch sutendech a 
dětech zanechat velmi důrazný dojem, co ta droga může znament a co ne. Vyjadřuji tímto způsobem 
poděkování paní Bartoškové, panu Fráňovi a paní Frankové za organizaci, a byl bych rád, aby jim toto 
poděkování na Zastupitelstvu města bylo předáno. Poslední věc, kterou v této chvíli považuji za důležité 
sdělit, je to, že bylo podepsáno Memorandum s Ústavem studia totalitních režimů s panem Mgr. 
Hazdrou, a to na přednášce TGM v galerii našeho města. Do konce roku bychom měli podle tohoto 
memoranda připravit návrh smlouvy s tímto Ústavem pro vznik expozice na moravskokrumlovském 
zámku. Zároveň běží výběrové řízení, je zde přítomna Ing. Stejskalová, kdyby bylo potřeba ěco 
k tomuto sdělit. V této chvíli jsou zodpovídány dotazy firem, které by měly o rekonstrukci zámku 
zájem. Předpokladem je, a pokud se to vše rozumně stihne, tak zahájit práce na opravách někdy 
v březnu příštího roku a to si myslím, že jsem optimistou. Bc. DOUBEK Radovan – měl bych dotaz, 
co se týče polikliniky. Jaký k tomu zaujímá město, repsektive ty postoj, jaký si předstvuješ další vývoj, 
co tam Bude? A potom další, když už jsi nastínil zámek. Tak tam bych měl také dotaz. Existuje vůbec 
nějaká koncepce toho za jakým účelem se bude ten zámek opravovat. Jestli se opraví jen tak jak je, a 
zatím nevíme, co tam bude, a nebo jestli to bude prostě s určitou vizí, myšlenkou? Starosta – začnu od 
zámku Moravský Krumlov. Bez vize a myšlenky bychom nemohli požádat o evropské dotace. Tím, že 
ta vizve a náplň toho zámku byla životaschopná jest důkazem toho, že jsme tu dotaci obdrželi, a to ve 
výši 100 miliónů korun. Celková částka na opravu zámku je v této chvíli 5 miliónů euro. Využití zámku 
je zaměřeno na výstavní činnost. Měli bychom opravit prostory celého jižního křídla, tzn. vše co je u 
silnice. Musí se zahájit opravě věže, neb ta je ve stavu, která tu opravu potebuje nejvíce. Opraví se 
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tunel, a v podstatě vše, co je u silnice. Výstavní činnost znamená to, že jednak spolupracujeme se 
Museum Kampa, s Ústavem pro studium totalitních režimů, kdy náplň do toho zámku je v rámci 
memoranda a je v rámci spolupráce s Museum Kampa. Rýsuje se velmi krásná možnost pro využití 
moravskokrumlovského zámku. V této chvíli je Zastupitelstvo města veřejné, nechám si tuto informaci, 
neb není ještě veřejná a nebyla ještě projednána v orgánech, v kterých by to býti projednáno mělo. 
Nechci to zakřiknout. Pokud Vám budu moci sdělit, tak budete první, kteří se tu informaci dozví a 
myslím, že ji přijmete s velkou radostí. Toliko k zámku. Poliklinika neboli Apex s.r.o. je sdružení 
lékařů, kteří po převratě vytvořili společnost, která provozuje zdravotní služby. Poskytuje je v té úrovni 
a v tom rozsahu v kterém je. Vzhledem k tomu, že se něktří jednatelé rozhodli nebo členové vedení 
Apexu svůj podíl prodat nebo prodat celou tu společnost, tak město do tohoto vstoupilo s tím, že by 
rádo jednalo s vedením Apexu o možném postupu, co bude dál. Možný postup je v několika variantách. 
První je, že je společnost, která vlastní budovu. Pokud my bychom do toho vstupovali, tak je jasné, že 
kupujeme s.r.o. a né jenom budovu. Na co by nám byla budova bez lékařů. V tomto si rozumíme 
všichni, o čem tady mluvíme. My jsme projevili zájem o odkup s.r.o., zároveň o odkup s.r.o. projevil 
zájem i někdo jiný a jehož jméno my oficiálně nevíme. Zároveň je několik variant dalšího vývoje. My 
v této chvíli čekám na reakci vedení Apexu vůči městu, neb tu informaci mají. Měli jsme sezení v této 
místnosti a všem jednatelům - majitelům odešel dopis, tedy společníkům informace o tom, že máme 
zájem o dalším vývoji. Prioritou tohoto Zastupitelstva je zachování stávající dostupné lékařské péče ve 
městě Moravský Krumlov. Víc v této chvíli k tomu neumím říct a čekáme na odezvu. Pokud žádná 
nebude, budeme s nimi jednat dále. Mgr. LANG Petr – my máme zájem koupit ten Apex, tu společnost 
a tam jsou zaměstnanci i ti lékaři? Ne, to bylo tak řečeno, ale to asi tak nebude. Místostarosta – já to 
jenom upřesním. Je tam 9 společníků, kteří pokud vím, tak rovný dílem vlastní tu společnost. Oni to 
pronajímají jednotlivým lékařům a samozřejmě i sami sobě. Jsou tam i další lékaři a nájemní prosotry, 
které jsou prostě pronajímány. Mgr. LANG Petr – takže, Apex nemá určitě žádné zaměstnance, lékaře. 
Místostarosta – nemá. Mgr. LANG Petr – já jsme z toho právěže pochopil jakoby má. Místostarosta 
– provozní zaměstnanci tam samozřejmě jsou. Starosta – dostáváme se do velmi složité situace. Pokud 
bude nějaká informace, která bude mít relevantní povahu a bude nějaká zásadní, tak ji samozřejmě 
budete vědět. Dopis, který byl lékařům odeslán Vám mohu rozeslat, nachytat. Není v tom problém, 
jednoduchá A4. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace starosty města o proběhlých jednáních za uply-
nulé období. 
 
 
 
4. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
 
Starosta – jedná se o materiál, který je předkládán na každé jednání Zastupitelstva města. Jedná se o 
přehled schválených úkolů, jejichž plnění nebo povaha je dlouhodobého rázu, charakteru a jsou buď 
plněny nebo postupně se nějakým způsobem plní. Je to informativní materiál, ke kterému se vracíme 
každé Zastupitelstvo.  
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
Starosta – upozorňuji zastupitele, že pokud bereme materiál na vědomí, tak se o tomoto materiálu 
nehlasuje. Hlasuje se buď o - souhlasíme, volíme, schvalujeme, pověřujeme atd. Pokud materiál má 
tento charakter, tak o něm hlasujeme. Pouze u materiálu, který bereme na vědomí se nehlasuje.  
 
  
 
5.      Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta  
         města 
 
 
Starosta – jedná se o Rady města č. 78, 79 a 80, které se konaly ke konci minulého volebního období. 
V praxi se osvědčilo, že pokud měl někdo připomínku k projednávaným bodům v Radě města a přija-
tým usnesením, tak bylo dobře, pokud tu připomínku napsal dříve nebo dotaz. My jsme na to připravili 
relevantní odpověď. Pokud se někdo zeptá na Zastupitelstvu města, tak mu je odpověď připravena do 
dalšího Zastupitelstva, nebo pokud tu odpověď víme z hlavy. Lépe je své připomínky zaslat k materiálu 
předem, abychom mohli připravit relevantní odpověď. Ing. PROCHÁZKA Martin – v jednom zápise 
je zmíněna žádost na opravu MŠ v Polánce, tak jestli už víme výsledek. Starosta – nevíme. Oficiálně 
nevíme, a neoficiálně to nebude příliš úspěšné. Je navrhován další postup, který je potřeba projednat, 
právě ve Výboru pro výchovu a vzdělávání.  
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení ze 78. schůze Rady města konané dne 4. 9. 2018, 
- Usnesení ze 79. schůze Rady města konané dne 25. 9. 2018, 
- Usnesení z 80. schůze Rady města konané dne 9. 10. 2018. 

 
 

 
6.    Rozpočtová opatření č. 19 - 24/2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – v jednotlivých rozpočtových opatřeních máte stručnou informaci, o tom, které město Morav-
ský Krumlov realizuje. Jedná se především o školské projekty, a to projekt inkluzivního vzdělávání. 
Dále tady konstatuji velmi příjemnou zprávu a to, že město Moravský Krumlov bylo v celorepublikové 
soutěži „Obec přátelská rodině a seniorům“ se umístilo na 2. místě. Úspěch znamenal 900 000 Kč na 
vybavení rodinného centra a na další možné použití. Dále se realizuje projekt na biologicky rozložitelný 
odpad, tyto nádoby budou distribuovány ve městě Moravský Krumlov - předpoklad je v březnu. S tím, 
že se k tomuto vrátíme při projednávání stanovení poplatku za svoz komunálního odpadu. Tento materi-
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ál připravuje na příští jednání paní Ing. Florianová. Dále se my, na rozdíl od jiných krajů účastníme 
projektu „Obědy dětem“, tento projekt je realizován na Základní škole Ivančická, a je velmi pozitivně 
přijímán těmi dětmi, které na ten oběd chodí. Rád bych vyjádřil Základní škole Ivančická poděkování za 
realizaci tohoto projektu. Vidíte zde i částky, které Rada města projednala i schválila, a rozhodla o je-
jich využití.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 19, 20, 21, 22, 23 a 24/2018 provedená 
Radou města Moravský Krumlov. 
 
 
 
7. Návrh na prominutí pohledávky vzniklé výplatou sociálních dávek – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
  
 

Starosta – zde máte přesně popsáno paní JUDr. Bártovou, vedoucí odboru sociálních věcí, č se jedná a 
já poprosím paní doktorku o stručné představení daného problému. Ale spíše než o tento případ, o co se 
jedná v daném charakteru. JUDr. Věra Bártová, vedoucí odboru sociálních věcí – byly to prostředky, 
které byly nabrány do našeho rozpočtu ze státního rozpočtu na výplatu těch dávek.  V případě, že se ta 
dlužná částka podařila, a v mnoha případech se podařila vymoci. Toto je taková výjimka, kde zkusilo 
snad všechno, ale bohužel se to nepodařilo. Jakmile ten člověk není zaměstnán, tak nemáte z čeho udě-
lat to rozhodnutí a nemá majetek. Takže v případě, že se podařilo vymoci tu částku, tak se ta částka 
odváděla zpět do státního rozpočtu. Jediný, kdo by na tom tratil je ten státní rozpočet. Navíc to jsou 
dávky, které od roku 2007 už nejsou vypláceny. Nahradil je zákon o pomoci v hmotné nouzi, kdy jsme 
nakonec tyto dávky předávali Úřadu práce. Starosta – děkuji. Já si jen dovolím doplnění. Pokud na 
Zastupitelstvu projednáváme materiál a odpouštíme pohledávky, tak vskutku je již nelze vymoci. Posí-
láme několik urgencí, a nejde jen o tento případ. Ty pohledávky jsou skutečně nedobytné. Nelze více 
udělat. Mgr. LANG Petr – já se jenom zeptám, exekutora jsme nevyužili? Podle toho, co jsem tady 
pochopil. JUDr. Věra Bártová, vedoucí odboru sociálních věcí – exekutora jsme nevyužili. Dělali 
jsme to vlastními prostředky. Mgr. LANG Petr – kdybychom ho využili, tak ta částka se stane nepro-
mlčitelnou. Tajemník – děláme to za stát, který nám to předal. JUDr. Věra Bártová, vedoucí odboru 
sociálních věcí – podléhají zvláštní úpravě zákona o sociálním zabezpečení. Jeho účinnost také neskon-
čila a měli speciální lhůtu pro vymáhání. Tam se nešlo podle obecného předpisu. Takže 10 let, a pokud 
do této chvíle dobrovolně nic nevrátil, tak my už nejsme vlastně schopni to vymoct. Starosta – tam, kde 
lze využít služby Exekutorského úřadu, tak tam využíváme. Nedovolili bychom si zde předložit materi-
ál, kdybychom už neměli jinou možnost než tu pohledávku odpustit.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo v souladu s § 85 písm. f), zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozděj-
ších předpisů o prominutí pohledávky ve výši 49 220 Kč jdoucí za Jozefem Danišem pro nedobyt-
nost a o provedení odpisu předmětné pohledávky (přeplatku na dávce sociální péče) v účetnictví 
města. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 

8. Směnná smlouva – pozemky v lokalitě „Novosady“ Moravský Krumlov – předkládá Mgr. To-
máš Třetina, starosta města 

 
 
Starosta – proč bylo svoláno Zastupitelstvo města, jest jasné z bodu č. 8. Tento bod již nesnese odkla-
du. Pokud bude tento materiál schválen, doplníme další pozemky do majetku města a vzniknou nám 
další naše nové stavební parcely. Dovolím si nečíst důvodovou zprávu a dovolím si poprosit pana ta-
jemníka o stručný popis. Tajemník – bohužel je to dlouhodobý boj. Je tady vlastně předložen výsledek 
toho našeho dlouhého jednání o prodloužení lokality na výstavbu pozemků, rodinných domů v lokalitě 
Novosady. My jsme projednávali s několika státními institucemi jako je Ministerstvo školství, vlastní 
směnu. Nakonec jsme dospěli do koncového stavu, kdy žádáme Státní pozemkový úřad, se kterým se po 
dlouhé době nějak podařilo vykomunikovat jaké pozemky, za jaké pozemky vyměníme. Bohužel ten 
stát se chová, tak jak se chová. Brání, tak jak nebránil pozemky ornou půdu v případě fotovoltaiek a 
jiných smysluplných projektů, Bohužel nás jako obce s naší výstavbou dává naroveň těmto projektům 
komerčního charakteru a máme to největší 2 násobné výměny pozemků jak všichni ostatní. Bohužel stát 
se nyní chová obráceně. Jak to dřív povoloval, tak nyní bohužel dává ty největší a nejpřísnější podmín-
ky. Ornou půdu, pokud možno ve 2 násobném rozsahu. Tady vlastně ještě platíme doplatek té ceny, 
která není zrovna nejmenší, ale myslím si, že rozsah té lokality o těch 13 parcel pro 13 rodin se nám 
zaplatí. Ten původní projekt, že tady bude, vleká lokalita pro stavbu rodinných domů, pro rodiny 
s dětmi, které tady budou bydlet. To je prostě ta nadhodnota toho našeho snažení. Starosta – pan tajem-
ník ve své skromnosti opomněl říct, že ji dotáhl do konce 5 – 6 letou, skutečnou martýrii kolem směny 
pozemků do vlastnictví města Moravský Krumlov. Bc. DOUBEK Radovan – no, on pan tajemník, 
prakticky odpověděl na moje otázky, které jsem k tomuto bodu měl. Nechápal jsem, proč Státní pozem-
kový úřad (dále jen SPÚ) chce vlastně 2 násobek pozemků než to, co nám dává a ještě chce takový vel-
ký doplatek. Jednal s tím SPÚ někdo konkrétně? Asi jste tam pravděpodobně byli, ale toto mi nedává 
smysl. Mně se otevírá kudla v kapse, když tady toto čtu. Myslím si, že by se tímto dalo ještě trošku pra-
covat. Každopádně pozemky, které my dáváme cca 18 000 m2 a pozemky které my dostáváme, mají cca 
9 000 m2, k tomu doplácíme 3 750 000 Kč. Oni si svoje pozemky, které nyní dávají městu nebo nechá-
vají pro město, nadhodnotili 2 x tolik plus doplatek jako hrom. Nerozumím tomu. Možná by mi to mohl 
někdo vysvětlit, nechápu to. Vlastně pozemky, které máme my, kdy se jedná o 18 000 m2 nahodnotí na 
110 000 Kč. Já bych prosím pěkně k těm 3 750 700 Kč těch 110 000 Kč radši doplatil než bych jim ty 
pozemky dal. Jestli je to možné. Starosta – možné to není. To je zase jak u toho materiálu předešlého. 
To je výsledný materiál po 5 – 6 letech. Kdy skutečně, ne jestli s nimi někdo jednal. Kolikrát s nimi 
bylo jednáno, v jaké formě. Umíme předložit, ten soupis je dlouhý, korespondenci. Máte předložený 
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materiál a naší snahou je Vám předkládat materiály, co nejvystižnější formou. Kdybychom Vám měli 
kopírovat celý šanon té komunikace, který s nimi máme, není problém. Samozřejmě, že jsme s nimi 
jednali a já to považuji za úspěch, že jsme již konečně v této formě. Místostarosta – já bych krátce 
k těm cenám, k těm směnám SPÚ má přesně dané regulativy za kterých to městu, nebo v podstatě ko-
mukoliv směňuje či prodává. V žádném případě nedopustí, že bychom to jenom vykoupili. My bychom 
to také samozřejmě chtěli jenom vykoupit, ale ta směrnice jim to ani neumožňuje. A oni pozemky, které 
poskytují městu, ty ocení jenom předpisem, a to nějakých 6 - 7 Kč/m2 v podstatě. Nám, to oceňují podle 
toho, co je výhodnější – předpis anebo tržní cena. Vzhledem k tomu, že ty pozemky jsou v územním 
plánu určeny k zastavení, tak proto tam je cena taková, jaká tam je. Prostě ten stát se chová k městům 
macešsky. Bc. DOUBEK Radovan – ještě bych měl technickou, tady k této věci, pokud Vás to nezdr-
žuje. Hledal bych a radši bych směnil nějaký úplně jiný pozemek, který tam je v rámci těch 9 000 m2. 
Bohužel se jedná o pozemek, který mi přijde do budoucna pro město zajímavý. Starosta – odpověď je 
ta, že ta korespondence proběhla a my jsme jim samozřejmě dali jiné pobídky, jiné pozemky jsme navr-
hovali. Právě proto, si dopisujeme, které pozemky my chceme vydat a které my nechceme. Tajemník – 
tohle, co Vy tady říkáte, jsme my dělali. Bc. DOUBEK Radovan – nejradši bych si s nimi o tom pro-
mluvil. Tajemník – jestli Vám to pomůže, tak si s nimi o tom promluvte. Oni mají nastaveny takováto 
pravidla. A to je v podstatě, tak – berte nebo nechte. Abychom posunuli tohle to rozhodování o Směnné 
smlouvě, na nové Zastupitelstvo byl velký problém, protože oni měli nastavený jiný termín. Kdo neza-
platí dopředu tu Směnnou smlouvu, neuhradí částku, tak prostě jako kdyby neměl zájem. Starosta – 
chování tohoto úřadu jest velmi. Bc. DOUBEK Radovan – potom tedy ještě do budoucna. Nebylo by 
vhodnější ten územní plán udělat trošku prozíravěji. Radši vykoupit, směnit zavčasu a potom změnit 
územní plán než se dopustit zase takovéto záležitosti, aby nás to stálo, zbytečný love? Už jste na to urči-
tě mysleli, je mi to jasný. Děkuji, že na to budete do budoucna pamatovat. Starosta – dobře, děkuji za 
tu poznámku. Zase bych mohl dalšími 10 minutami vykládat, jak to bylo. Není problém, abychom se 
stavili u pana tajemníka na časovou osu tady tohoto problému a řešení jednotlivých věcí.  

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Směnnou smlouvu č.: 2010S17/27 se subjektem: Státní pozemkový 
úřad, se sídlem: Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3 – Žižkov, IČO: 01312774, DIČ: CZ 
01312774 na směnu pozemků ve vlastnictví státu: p. č. 3483/81 a p. č. 3493/94 vedených na LV 
10002 za pozemky ve vlastnictví města: p. č. 1710/90, p. č. 3311/14 a p. č. 3523/34 vedených na LV 
10001 vše v k. ú. Moravský Krumlov s celkovým cenovým rozdílem ve prospěch SPÚ ve výši 
3 750 700 Kč v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., HLAVÁČ František, HORÁK Michal, DiS., JELÍNEK Milan, 
Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČERA La-
dislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, 
TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 1 – DOUBEK Radovan, Bc. 

      Zdrželi se: 0  
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9. Zadávací řízení pro podlimitní veřejnou zakázku na dodávku zadávanou dle § 53 zákona č. 

134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Stavební úpravy a nad-
stavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov – dodávka vybavení učeben“ – předkládá Mgr. Tomáš 
Třetina, starosta města  

 
 
Starosta – všichni víte, že se nyní na Klášterce provádí rekonstrukce a nadstavba nových učeben. Ob-
dobně nás to čeká na ZŠ Ivančická, a to zjara. S tím, že jenom odbočím – na Ivančické je rozestavěné 
školní hřiště. Toto hřiště je teď těsně před dokončením, a to položením poslední vrstvy, které již nedo-
volily klimatické podmínky. Jakmile to klimatické podmínky dovolí, a mělo by to být přibližně nad 10 
stupňů. Jinak by to mělo být dokončeno spolu s osvětlením do konce listopadu, oplocením. Má někdo 
připomínku k tomuto materiálu?  

 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje výzvu k podání nabídky a zadávací dokumentace pro podlimitní  
veřejnou zakázku na dodávky zadávanou dle § 53 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných  
zakázek, v platném znění, s názvem „Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský  
Krumlov – dodávka vybavení učeben“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
       
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení na veřejnou zakázku  
„Stavební úpravy a nadstavba ZŠ Klášterní, Moravský Krumlov – dodávka vybavení učeben“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
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 10.      Dodávky energií pro rok 2019 – předkládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
  
 

Starosta – tento materiál předkládá pan místostarosta a předávám mu tímto slovo. Místostarosta – 
protože jsou zde i nový zastupitelé, tak to jenom v krátkosti shrnu. Od roku 2011 do roku 2015 město 
Moravský Krumlov spolupracovalo ohledně dodávek energií se společností Energie pod kontrolou, o. p. 
s. S touto společností byla koncem roku 2015 ukončena spolupráce. Ještě však byly uzavřeny smlouvy 
za město a její příspěvkové organizace na dodávky na období let 2016 - 2019 Energie Pro s. r.o. Tato 
společnost přestala do těchto míst v letošním roce dodávat, a to k 31. 7. 2018. Na základě toho jsme se 
poptali jiné společnosti, které nám dodávají. Je to Pražská plynárenská, a. s. -  v obou dvou komoditách 
do konce tohoto roku. Stálo před námi rozhodnutí jak vybrat dalšího dodavatele na rok 2019. To jsme 
udělali ve spolupráci s obcí Blatnička. Jako v minulých letech na jiných odběrných místech, a to na 
Českomoravské komoditní burze Kladno. Tady máte výsledek toho zadávacího řízení na komoditní 
burze. Samozřejmě ty ceny jsou jiné, než byly v minulosti. Byly mnohem nižší. Přiložil jsem tam i gra-
fy, kde jde vidět, že jsme šli v podstatě po tom trendu burzy. Když to šlo dolů, tak jsme šli také dolů. 
Bohužel ty ceny jdou nahoru, takže i ta naše vysoutěžená cena jde nahoru, než v minulých letech.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o výběru dodavatelů a cenách dodávek energií na 
rok 2019 pro město Moravský Krumlov a jeho příspěvkové organizace. 
 
 
 
11.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
Starosta – dnes se jedná pouze o jeden materiál, dovoluji si poprosit pana Čemerku o představení. Jiří 
Čemerka, ředitel SmMK – paní Marie Smejkalové, Jamolice 14 nabízí městu pozemek k odkupu. Ra-
da města nás pověřila dalším jednáním, kde byla dohodnuta cena s paní Smejkalovou, resp. s paní Cha-
loupkovou, která ji zastupuje, za 20 Kč/m2. Jedná se o pozemek v lokalitě, který jak je vodárna. Ostatní 
pozemky, které nám nabízela, jsme nebrali v potaz, protože tam neměla vyřešeno předkupní právo. Mě-
la část jednotlivých pozemků, takže nebylo možné ten pozemek odkoupit. Takže se jedná pouze o jeden 
pozemek, na LV 985, za cenu 20 Kč/m2, celková cena je 77 100 Kč. Starosta – děkuji. Mgr. LANG 
Petr – já se zeptám, jestli ty pozemky byly nějakým způsobem pro nás zajímavé? Jestli bylo paní na-
vrhnuto, aby vyřešila předkupní práva a posléze, že bychom s ním znovu vstoupili do jednání. Jiří 
Čemerka, ředitel SmMK – tam ten podíl je 8:92. Mgr. LANG Petr – tak to nic. Jako bych se neptal.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemku p. č. 4380/10 o výměře 3855 m2, druh pozemku 
trvalý travní porost, vedený na LV 985 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 20 Kč/m2, tj. cel-
kem 77 100 Kč od paní Marie Smejkalové, Jamolice 14, 672 01Mor. Krumlov a pověřuje starostu 
podpisem kupní smlouvy v předloženém znění.  
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Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., DOUBEK Radovan, Bc., HLAVÁČ František, HORÁK Mi-
chal, DiS., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ 
Květoslava, Mgr., KUČERA Ladislav MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, STRIEGLER 
Tomáš, Mgr., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
12.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence. 
 
 
 
 
13.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
 
 
14.   Diskuze  
 
 
Starosta – nejprve k zastupitelům, hlásí se někdo do diskuze? Nikdo. Občan – dlouho jsem tady nebyl, 
takže tady mám toho k řešení dosti. Posledně tady, jsou tady noví zastupitelé, jsem si tady stěžoval na 
jednu věc, kterou starosta odbyl. Problémy s bobry, kdy by se měli vlčími lejny. Donesl jsem obrazovou 
záležitost, jak se to řešilo před půl milióny let. Takže to je jedna věc, takže si to laskavě pošlete. Jak se 
řešil problém bobrů. Starosta – poprosím pana doktora, aba to nechal ležet na stole, a každý si to potom 
vezeme. Občan – v časopise Kušnohorka, starosta totiž zmínil, a tady je jak se vlčí lejna získávají. Tady 
je druhá věc - v těch moravskokrumlovských novinách se nesmí dělat politika. To co dělají ústavní čini-
telé a zastupitelé ze svých peněz, to nemusí nikoho zajímat. To si mohou řešit ve svých politických pří-
spěvcích na vlastní náklady. Teď možná trochu přetáhnu, pokud máte v novém Zastupitelstvu stanove-
ných 5 minut. Mám tady dvě věci, a pokud budu mluvit vzteklejším hlasem, tak se vůbec nedivte. Zdroj 
akustického znečištění dosáhl už takového stupně, že nejen já, ale i celá řada občanů je teda hodně a 
hodně vzteklých. Tak dále, musím to vyřešit dnes, protože jsem trestně stíhaný důchodce. Všechny Vás 
zvu na svůj proces 9. 1. 2019 ve Znojmě. Zatím to vypadá na 2 roky, ale je předpoklad, že to bude na 
víc. Kdo bude mít zájem, tak ho potom budu více informovat. Protože za to může víceméně Městská 
Policie, která neřeší problémy, které chci řešit, takže je to asi takhle. Před 5 lety se tady obyvatelé naše-
ho domu žádali, aby se udělala přítrž obtěžujícímu štěkotu psů z čísla 387. Dosud mi někdo nevyhověl. 
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Naposledy, když jsem to tady nadnesl, tak starosta to odbyl tím, že psi reagují na podněty. Já jsem už 
před tím citoval zákoník občanský. Majitel nemovitosti nesmí obtěžovat své okolí zejména hlukem, 
kouřem a zápachem. To že někdo reaguje, každý biologický subjekt reaguje na podněty, to je jasné. Po 
právní stránce to tak, ale nelze. Skutečně možná starosta zasáhl, na pár dní se to zlepšilo. Bylo to snesi-
telné, ale teď to dva měsíce zase není snesitelné. Jak říkám, nejen já, ale celá řada občanů je z toho veli-
ce rozhořčena a je z toho vzteklá. Tak proč se tady v tom nezasáhne. To mám chodit pro prášky za psy-
chiatrem? Nebo co? Jestliže tam zajdu a on uzná, že jsem na hlavu. Potom bych mohl řešit problémy 
určitým způsobem a to zatím nechci, protože nemám před sebou vyhlídky, které nejsou a jsou víceméně 
takové, jaké jsem tady sdělil. Takže asi tolik. Ale to není jenom tady ten dům 387. Jsou to třeba Jatky. 
Tam jste pronásledováni asi 150 metrů rozzuřeným psím štěkotem, otevřená psí tlama. Opět cituji maji-
tel nemovitosti atd. A co se týká domu 298 na Husové, prosím pěkně, tam už chodí občané po druhé 
straně. Chodí po silnici, jako židi z 2. světové války. Když se bude zase někdo ohánět Masarykem, tak 
ať si uvědomí, že jsou krumlovští občané, kteří se neodváží chodit po chodníku, protože aby mu pes 
neštěkal přímo do tváře, ale chodí po silnici. Tak tolik tedy a to není ještě samozřejmě všechno. Hluk 
působí, jak víte škodlivě. Kdo to neví, tak tady asi nemá, co dělat. Psí štěkot dosahuje 80 dB a škodli-
vost hluku začíná při 30 dB, mezi 65-80 se objevuje zvýšená psychická obrana a zhoršení krevního 
oběhu. To říkají odborníci, já jsem si to nevymyslel. Kdo by měl zájem, tak je časopis Téma, číslo 
10/2018, kde pan docent, naše přední kapacita z OLL, tak si to může přečíst. Čili tady to už škodí zdraví 
a to nejen psychickému, ale i fyzickému. Skutečně je to nesnesitelné. Já mám tu výhodu, že je moje 
ložnice na druhé straně. Třeba moje sousedka, která je ještě o 10 let starší, tak už kvůli tomu nemohla 
spát. Já zvu starostu na schůzi, která bude 3. 12. 2018 v 18:30 hodin a tam to může občanům třeba vy-
světlit. Ano, proč psi mohou štěkat a proč si v Krumlově mohou dělat, co chtějí. Dále jsem hovořil o 
tom, že psi tady volně pobíhají a také jsem přece citoval. Chodec je osoba, která vede psa nebo kolo. 
Vede a to znamená, že na komunikaci ten pes musí být na vodítku, jestli běhá po trávě to je jedno. Ti psi 
třeba taky napadli člověka, teda pes jeden a ten je o 14 let ještě starší než já, a mě je skoro 75 let. Takže 
asi tolik tomu, co jsem tady snad řekl. Dále starosta prohlašoval, že neví, jak by se to řešilo. Já Vám 
řeknu, jak se to dá řešit. Starosta si mohl zajít na právní oddělení, kde by mu bezpochyby poradili. Před 
časem tady chodila a o půl sedmé se daly nařídit hodinky se štěkajícím psem jedna stará dáma. Jednou 
jsem s ní navázal kontakt a ona mi řekla, že se musela odstěhovat z městské části Brno Líšeň, protože 
ten můj pejsek štěkal. Oni si mě předvolali na MěÚ a oni mi řekli, že jestli ten pejsek bude štěkat, budu 
chodit před komisi, tak dlouho dokud ten pes bude obtěžovat svoje okolí tím štěkotem. Takže řešení 
tady je. Né, že by se dalo zabránit biologicky reagování podnětů na předměty, ale právně, legislativně. 
Ovšem Městská Policie (dále jen MěP) by s tím musela něco dělat. Takže dobře, to máme další věc. 
Další věc, kvůli které mám tento problém, je parkování. Já jsem o tom mluvil mockrát. Posledně, před-
posledně 20. 10. 2017, jistě si na to někteří pamatujete. Ing. Kocandová mě tehdy podpořila, protože 
tam matky s kočárky, které tam jezdí po trávníku nebo po silnici třeba. Tak to je opravdu řešení 
krumlovské. Je to rozpor se zákonem, o tom tady snad nikdo nebudeme pochybovat. Potom jsem třeba 
chtěl říct, když tady byl velitel MěP. Když 21. 3. 2018 vedl besedu se starými lidmi v DPS, tak jsem mu 
chtěl sdělit, vím, že se opakuji, ale někteří tady nebyli. Číslo vozidla, které neustále parkuje před do-
mem 322, to je ten barák pod Albertem. A co na mě houkl velitel MěP? Schovejte si ten papír! A když 
jsem to tady řekl, tak co mi řekl starosta: „Já jsem s ním spokojen.“ Výborně. Takže upozorňuji, je to 
vozidlo 1BD 3417, tam parku opět a když ne, tak velmi často. Jindy jsem se dostal s řidičem, protože 
jsem kolem a nadával jsem, a řidič mi říká, co tady nadáváte? Proč to mám obcházet? A proč byste to 
nemohl obcházet? A když se Vám to nelíbí, tak choďte po druhé straně chodníku. Takhle mě starému 
člověkovi řekne, on, který si parkuje na chodníku. Když jsem jednomu neuhnul jdnomu, zavolal jsem 
Policii a ta mi řekla, že jsem se dopustil přestupku. Takže asi takto. To je moje věc, soukromá, a to tady 
nebudeme rozebírat. To je moje soukromá parketa. To parkování se musí nějakým způsobem, tedy já 
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bych chtěl, aby se řešilo. Proboha MěP musí dostat pokyn, aby tohle dělala. Starosto, ty vedeš MěP, ty 
za to odpovídáš. To, že ty jsi určitě nevydal pokyn, aby se na to vykašlali a nechávali tam auta stát. Ně-
kdo ten pokyn musel dát, protože ještě před 1,5 rokem asi si toho všímali. A to jak MěP, tak státní. Tak-
že ono to dospělo už tak daleko, že jak jsem měl teď ten první soud, 9.10, tak ten druhý, můj protivník, 
jsem ho mohl vyslýchat, jsem mu dal otázku. Já sám vidím, každý druhý den zaparkované vozidlo na 
chodníku. To je zajímavý, že to x strážníků a policistů nevidí. Opravdu nesmírně zajímavá věc. Třeba 
tady to 1BD atd. to tam stojí proč, na tom chodníku? Protože se nevejde do silnice svojí konstrukcí. Já 
proboha nevím, já nejsem policista. Starosta – pane profesore, já si dovolím Vás upozornit na nějaký 
časový harmonogram, který bych byl rád, abyste respektoval. Už máte třetí.  Občan – to není moje vi-
na, samozřejmě. Tak ano jistě, budu končit. Takže potom jsou tady auta s nastartovaným motorem, kte-
rá tady často parkují přímo na náměstí. Kde tam jsou kamery, a nevím, kde tedy. Chtěl bych, ale To-
máši, aby ses k tomu vyjádřil. Hned teď, okamžitě. Něco ve smyslu, já nařídím policajtům, svým ať se o 
to postarají. Starosta – děkuji za diskusní příspěvek. Pokud to shrnu, tak informaci o výskytu bobrů a 
jejich možném působení na Moravském Krumlově, to je informace, kterou jsem Vám sdělil minule, 
mírně a úsměvně. Je to podnět, který nám dala odborná veřejnost. Ke štěkotu psů se já již vyjadřovat 
nebudu, protože jsem k tomu již všechno řekl. K parkování na sídlišti, zde má MěP jasný pokyn. Každý 
v rámci své gesce procházet svůj rajón. V rámci té obchůzky mají tyto věci zjišťovat. Tím, že jejich gró 
působnosti je v různý časový rozpis na různých místech. Tam, kde je předpoklad. že by mohlo dojít 
nárůstu trestné činnosti. Tam se pohybuje MěP nebo státní Policie. Zde přítomní policisté by mne určitě 
doplnili. Ano, vydám pokyn, zopakuji na poradě MěP, aby důrazně dbali na parkování, nejenom na 
sídlišti, ale samozřejmě v celé lokalitě města Moravský Krumlov. Bc. DOUBEK Radovan – já bych 
panu Graciasovi, natočím se trošku k němu. Můžete to řešit jinak, než takovýmto způsobem. Jestliže 
vidíte, že se někdo někde dopouští přestupku, nějakého jiného protiprávního jednání, tak není nic jed-
noduššího zvednout a vzít telefon, zavolat na MěP nebo státní Policii, říct co se děje nepřístojného. 
V ten aktuální čas to řešit. Ne, že si budete zapisovat, že v ten a ten den někdo močil na sloup elektric-
kého vedení atd. Pakliže tam někdo stojí autem na chodníku a brání Vám v chůzi, tak není nic jedno-
duššího zavolat aktuálně, řešit to aktuálně. Co se týče toho štěkotu psů, dejte podnět na Komisi pro pro-
jednávání přestupků, budou se tím zabývat. To je zbytečné to tady přednášet. Tam je potřeba to řešit 
orgánům, které to mají řešit. Občan – děkuji. Víte, co mi kontrolní orgán odepsal. Bc. DOUBEK Ra-
dovan – ne, kontrolní, ale přestupková komise. Občan – MěP to kontrolovala a odpověděla, že psi rea-
gují na podněty. To je všechno. Bc. DOUBEK Radovan – řešte to znovu a znovu. Otravujte s tím, a 
uvidíte, jestli se bude nebo nebude něco dít. Může tam dojít k měření hluku, jestliže to přesahuje určitou 
mez, tak hygienická stanice to je schopna řešit. Všechno tady toto jde, dá se to řešit. Můžeme si klidně o 
tom popovídat potom, nebudeme tady zdržovat, jestli Vám to nevadí. Starosta – já si dovolím do toho 
vstoupit. Má někdo další připomínku do diskuze? Nemá. Další jednání k rozpočtu města Moravský 
krumlov bude 17. 12. 2018. Bude to poslední předvánoční Zastupitelstvo. Děkuji Všem za účast a přeji 
příjemný večer.  
 
 
 
 
15.   Usnesení   
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16.    Závěr 
 
 
Pan starosta ukončil jednání v:  17:23 hodin 
 
 
 
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                          Jana Nahodilová 
 
 
 
 
 
 
        ………………………………….. 
                          Ing. Pavel Vavřina 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

         Ing. Martin Procházka 
 
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                       Mgr. Petr Lang 
V Moravském Krumlově, dne 26. 11. 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Tomáš Třetina                            Mgr. Zdeněk Juránek  
  starosta města Moravský Krumlov                              místostarosta města Moravský Krumlov  


